
MR THEO THIJSSEN 

vergadernotulen 

14 november 2023

ANJELIERSSTRAAT 19.30 uur

AANWEZIG: Alexander, Gijs, Hieke, Liesbeth (OG) en Josine, Klaartje, 

Michelle (PG)

AFWEZIG: Simone

DIRECTIE: Francesca

OVERLEGVERGADERING 19.30 UUR

punt onderwerp actie

1. Openen vergadering en mededelingen
Er zijn geen mededelingen
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2. Notulen 10 oktober 2023 vastgesteld

3. Mededelingen en binnengekomen stukken
● Wie bekijkt de mail? Dit gaat Liesbeth doen

4. Voorzittersrol MR:
Gijs Hoen draagt de voorzittersrol over aan Klaartje 
Bergisch.
 

5. Voortgang diversen
Leerlingenraad: Klaartje legt uit dat een leerlingenraad 
verplicht is voor scholen met leerlingen vanaf 13 jaar. Op 
de TTS wordt in de klassen al best veel gedaan mbt 
democratisch beslissen dmv bijv. de klassenbox. Voor nu 
is er geen behoefte aan het instellen van een 
leerlingenraad.

Stefan legt uit dat er nu een andere invulling is van de 
bestedingen van de OR door de school. Er ging bijv. een 
vrij groot gedeelte naar workshops. Nu is er een minder 
groot bedrag voor de workshops nodig omdat er minder 
workshops zijn. Wellicht kan er met de OR worden 
gesproken over een andere invulling.

Dit wordt meegenomen in 
de bespreking met de OR, 
Stefan, Hieke en Alexander

6. Borrel OR
Update Hieke: 25 januari 2024 is de borrel met de OR

7. Jaarplan 2023/24: 
De tekst voor de poster wordt uitgedeeld, de tekst is 
bedoeld voor de docenten. 

ingestemd

punt onderwerp actie
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MR-VERGADERING 20.30 UUR

8. Ouderbetrokkenheid verhogen
 -     5x per jaar koffieochtend met de 

internationale ouders. Het plan is om 
iedereen een buddy toe te wijzen;

-      flyer maken voor nieuwe ouders. Wat 
verwacht school van ouders en wat 
verwachten ouders van school? De flyer is 
bedoeld als houvast voor ouders;

-      hoe komt het dat er relatief weinig ouders 
op de ouderavond komen? Misschien 
meer communicatie in het Engels;

-      2x per jaar inloopmoment van een half uur 
in de klas met de kinderen van 8.30 tot 
9.00. 

9. Ouderavond (thema media)
Alexander licht toe dat Justine Pardoen (Bureau Jeugd & 
Media) samenwerkt met een mediapedagoog, Freek 
Zwanenberg. Hij kan op de ouderavond toelichten hoe je 
je kind wegwijs maakt op de digitale snelweg. 

Alexander en Michelle 
pakken dit verder op.

10. Mediagebruik school en pauzes:
Richtlijn: nieuwe afsprakenkaart met de richtlijnen voor tv 
kijken etc. tijdens de overblijf. Michelle legt uit dat in de 
richtlijn staat dat er op de Anjelierstraat wel tv mag 
worden gekeken. De ervaring is dat de overblijf een stuk 
rustiger is met beeld. Kinderen eten rustiger. De 
oudergeleding wil liever dat er geen tv wordt gekeken. 
Hieke komt met de suggestie dat er bijvoorbeeld naar 
een luisterboek wordt geluisterd.  
Alles zal moeten worden afgestemd met de TSO 
begeleiders.

Alexander zal een voorstel 
op papier zetten.

11. Schoolgids:
Bij de opsomming van de vakken mist Klaartje het vak 
‘wereldorientatie’.
Klaartje vraagt wat er wordt bedoeld met ‘verlengen, 
versnellen en overgaan’? Alleen voor de kleuters? Stefan 
zegt ook dat het over doubleren na de kleuters gaat.
Verkeerslessen: Michelle geeft aan dat het duidelijker is 
als er staat ‘de jaarlijkse verkeersweek’.

ingestemd

punt onderwerp actie
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Actiepunten:

Klaartje en Francesca. bereiden op op school de vergadering van 13 februari 2024 voor met 
Stefan

VOLGENDE KEER BESPREKEN

- afspraken over tv tijdens de overblijf; 

- update begroting;

- 4-daagse schoolweek en beleid bij ziekte leerkracht;

punt onderwerp actie

12. Realisatie OR-begroting 2022-23 doorschuiven naar de 
vergadering van 13 
februari 2024

13. Beleid begaafde leerlingen
Klaartje geeft een presentatie. Heel leuk!

14. Begroting
De school moet bezuinigen. De school wordt op 
verschillende manieren bekostigd: 1) je krijgt een x-
bedrag per leerling, 2) subsidies van gemeente, 3) 
gelden voor zorgleerlingen etc. De subsidies en de 
gelden voor zorgleerlingen stijgen niet mee met de 
loonstijging, terwijl je daar soms wel personeel van 
betaalt.
Er moet dus worden bezuinigd op verschillende punten. 
Er zijn verschillende scenario’s denkbaar:

- meer instroom met 0-groep;
- meer zij-instroom;
- bezuiniging, zoals minder dubbele bezetting.

Harde keuzes worden dit jaar nog niet gemaakt. Er wordt 
wel gekeken waar er kan worden bezuinigd.

Volgende vergadering 
komt er een update

15. 4-daagse schoolweek
OoadA heeft een aantal suggesties op papier gezet wat 
te doen in het geval van ziekte leerkrachten.

Naar volgende vergadering 

16. Update GMR Is er niet, want er is geen 
vergadering geweest. 
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- realisatie OR-begroting.
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